

2019/2020 年度獲撥款機構及項目 Funding Charities and Projects in 2019/2020

	機構 Organisation	計劃 Project	計劃簡介 Project Description
1	Swire Properties - Emergency Response to the outbreak of COVID-19 太古地產 - 應對COVID-19疫情的緊急支援措施	Caring Starts from Home – Distributing Safety Care Packs to Frontline Staff and Cleaning Workers 抗疫關愛包 – 支援前線員工及清潔工友	<p>This programme distributed over 2,800 Safety Care Packs to high-risk frontline workers at Swire Properties and their families – such as cleaning workers, building management, security, technical staff and hotel room attendants, etc. – all of whom received a special “safety care pack” filled with disinfectant products and a pamphlet highlighting the 16 health tips. The packaging work is supported by our Community Ambassadors.</p> <p>計劃向太古地產較高風險的前線團隊，如清潔工友、物業管理、保安、工程部、酒店房務員等，派發2,800多份「抗疫關愛包」，包括消毒防疫物品及16個同心抗疫貼士，並由愛心大使支援包裝工作。</p>

2019/2020 年度獲撥款機構及項目 Funding Charities and Projects in 2019/2020

	機構 Organisation	計劃 Project	計劃簡介 Project Description
2	<p>In partnership with 7 local charities: 聯同七所社福機構合辦:</p> <ul style="list-style-type: none"> Hong Kong Young Women's Christian Association 香港基督教女青年會 St. James' Settlement 聖雅各福群會 Hong Kong Christian Service 香港基督教服務處 The Hong Kong Society for the Blind 香港盲人輔導會 OIWA 香港離島婦女聯會 Lok Kwan Social Service 樂群社會服務處 SEW MUCH TALENT 	<p>“SEWomen” Reusable Mask + Holder 「婦女展才」可重用口罩 + 口罩袋</p>	<p>“SEWomen”, a social initiative newly founded in 2020, aims to empower local women by offering job opportunities and showcasing their expertise and talents.</p> <p>The programme gathered 99 sewing talents who sewed approximately 30,000 reusable masks that were sold online and given away to people in need. It provided the sewers with opportunities to earn income from the masks they produced.</p> <p>「婦女展才」計劃於2020年成立，旨在協助本地婦女發展個人潛能，為她們創造就業機會。</p> <p>計劃集合99位車衣達人用心製作約三萬個可重用口罩，作慈善義賣及送贈予有需要社區人士。參與婦女透過縫製口罩賺取收入，幫補家計。</p>